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AB Etagehusene  
Kanalens Kvarter 2 – 126 

 
 
 

Bestyrelsesreferat fra d. 14 november 2024 
 

Deltagere fra bestyrelsen: 
Christel Hansen 
Lise Jensen 
Dennis D. Jensen 
Carsten Søgård 
Dennis Jensen 
 
Eksterne deltagere: Jette Sanggaard og Kenneth Dietz 
 
Ordstyrer: Lise Jensen Referent: Christel Hansen 

 

Dagsorden 
 

1. Aktionsliste V/ Jette Sanggaard – Vi fik set på de ting der mangler, blandt andet skal 
vi have sat nye askebægre op, og gjort hovedrent i opgange i de sidste 3 O-gårde og 
I-blokke.  

 
2. Biodiversitet og rotter – Vi har gennem sommeren konstateret at vi har ret mange 

rotter i kanalgaden, De ynder desværre også at ”bo” i det nylagte kvashegn, samt de, 
af kommunen beplantede områder rundt omkring.  
Vi synes ikke vi kan byde beboerne at bidrage til flere rottereder, så kvashegnet 
bliver fjernet, og de planlagte bede vi ville sætte, vil blive gentænkt, så 
rotteproblemet bliver mindst muligt til gene.  
 

3. Clever og el ladestandere – Så er de første ladestandere sat op på P7 (første p-plads 
fra centret) der skal sættes klodser og skilte op, strøm åbnes og så er vi klar. Der vil 
komme info i opgange inden jul, omkring hvordan man kommer i gang med at bruge 
ladestanderne. 

 
4.  Beboerblad – Vi har i bestyrelsen snakket om at lave et beboerblad hver 3 måned i 

stedet for alle de infosedler der bliver delt ud, og i manges tilfælde, vist ikke set. Vi 
håber det giver lidt mere interesse. Vi skal dog have undersøgt om der er regler osv, 
inden vi går videre med det. 
 

5. Bestyrelsesmøder i det nye år – Vi holder møde 1. torsdag i måneden kl.17-19 
 

6. Evt. – Byggeudvalget er nu indkaldt til møde i dec. i forhold til helhedsplanen, 
efterfølgende vil vi indkalde til information til beboerne. 


